

Consulate General in St. Petersburg, Russia has a requirement for CGR basement renovation, located on Grodnenskiy per 4, St. Petersburg.

This construction effort is estimated at between \$15,000.00 - \$25,000.00.

All construction firms that respond to the solicitation must be technically qualified and financially responsible to perform the work.

At a minimum, each offeror must meet the following requirements when submitting their proposal:

- Be able to understand English;
- Have an established business with a permanent address and telephone listing;
- Have the necessary personnel, equipment and financial resources available to perform the work;
- Have all licenses and permits required by Russian Law;
- Meet all local insurance requirements;
- Have the ability to obtain an irrevocable letters of credit, or letter of guarantee issued by a reputable financial institution;
- Have no adverse criminal record;
- Have no political or business affiliation which could be considered contrary to the interests of the United States;
- Have good experience and past performance records;
- Identify specialized experience and technical competence required to complete the construction work in accordance with this solicitation.

If a firm is interested in competing for this requirement, please call to 8-812-331-2651 or send information via fax to 8-812-331-2626.

This publication is valid for 03/18/2016 – 04/01/2016

Консульство США в С-Петербурге ищет ремонтно-строительные компании для участия в тендере на ремонт подвальных помещений в резиденции генерального консула США по адресу Гродненский пер. 4, С-Петербург.

Ориентировочная стоимость контракта \$13,00.00 - \$20,000.00.

Все заинтересованные компании должны быть технически квалифицированы и иметь финансовые возможности выполнить работу.

Как минимум, каждый потенциальный подрядчик должен отвечать следующим требованиям:

- Уметь понимать по-английски;
- Иметь налаженный бизнес с постоянным адресом и списком телефонов;

- Иметь необходимый персонал, оборудование и финансовые ресурсы, доступные для выполнения работы;
- Иметь все лицензии и разрешения, необходимые законодательством Российской Федерации;
- Удовлетворить всем местным страховым требованиям;
- Иметь возможность получить безотзывные аккредитивы, или гарантийное письмо, выданное авторитетной финансовой организации;
- не находиться под судебными исками;
- не иметь никакой политической или бизнес-принадлежности, которая противоречит интересам Соединенных Штатов;
- Иметь хороший опыт и отзывы о своей деятельности.

Заинтересованным компаниям звонить по тел. 8-812-331-2651 или выслать информацию по факсу 8-812-331-2626.